
Møtereferat 
 
FAU Kleppe Skule 
 
Møtedato: 10.11.22 
Stad: Kleppe skule, møterom ved bibliotek 
 
Til stede: 
Tina Lode Strand (1.trinn) 
Janne Bekkum (2.trinn) 
Liv Aslid (3.trinn/kasserer) 
Simon Giæver (4.trinn/leder) 
Camilla Baustad (5.trinn/nestleder) 
Marianne Mæle (7.trinn) 
Sylvia Gjersdal (rektor) 
 
Referent: Janne Bekkum 
 
Saksliste:  
 
06/22 – godkjenning og signering av referat fra sist møte 
Signerer dette på neste møte.  
 
 
07/22 – lengde på friminutt 
Det er mottatt henvendelse til FAU ang lengde på 10-minuttersfriminuttet. Rektor informerer om at 
elevene har et friminutt på 10 minutt i slutten av dagen. Det er snakk om fire friminutt for 
mellomtrinnet, og tre friminutt for småtrinnet. Det er mer fleksibilitet for de små elevene mtp. 
uteskole, ta litt ekstra tid av timen til å gå ut, slik at de minste som har stort behov for bevegelse og 
pause i praksis ofte får litt ekstra pause. Rektor informerer om at dagsrytme stadig er oppe til 
evaluering i både personal og elevråd. I tillegg har skolen har ulike hensyn å ta mtp. skysselever og 
lengde på skoledag. FAU har ingen innvendinger til skolens redegjørelse og støtter skolens 
vurderinger mhp. allokeringer og lengdene på friminuttene. 
 
08/22 – forslag til fast agenda på foreldremøte til vår 

• Rektor har utarbeidet et forslag med faste hovedtema til foreldremøter til våret. Det var tatt 
opp i FAU i fjor.  Det diskuteres når det er aktuelt å ta opp dette med feks nettvett. Rektor 
legger til punkter om regler for bursdagsfeiring, sosiale medier etc for alle trinn.  
Det blir lagt til tips om hvor man kan finne informasjon om de aktuelle tema, samt forslag til 
folk/ressurser det går an å leie inn fra kommunen. Forebyggende arbeid med KKT og politiet 
kan også komme å ha foredrag gratis på det som går på temaet for 7.trinn.  

• Diskusjon om tema som Stine Sofie Stiftelsen. Simon har en runde med Linn (6.trinn) ang å 
leie inn disse for å ha foredrag.  

• Barnevakten har blitt brukt tidligere, samtidig kan skolen kan bruke egne ressurser i 
kommunen som kan stå for det samme opplegget selv. Religionsnøytralitet blir diskutert da 
organisasjonen har opphav med tilhøring til en religiøs gruppe. Rektor forteller om at 
opplegget var nøytralt og bra.  

• Helsesykepleier har fast opplegg med 3.trinn hvert år på skolen som skolen har fått gode 
tilbakemeldinger på. Derfor er dette et tema på 3.trinn.  

 
Rektor tar opp forslagene til personalet, kontaktlærer videreformidler til foreldrekontaktene.  



 
 
09/22 – oppfølging av saker fra driftsstyret  

• Utviklingsplanen er gjennomgått av Morten Laland. Utviklingsplanen er et godt, ryddig og bra 
dokument, samtidig blir dette dokumentet litt usynlig for foreldre. Hvordan fremme FAU 
utviklngsplanen til foreldre? Kunne FAU hatt egen kanal i Visma? Rektor sjekker om FAU kan 
ha egen kanal i Visma.  

• I år er utviklingsplanen mye mer brukervennlig enn tidligere, da det er kommet en ny mal for 
utviklingsplan kontra den som ble brukt før. Skolen har et dokument med alle analyser og 
bakgrunn for planen. Dette er offentlig, men skolen sender ikke dette ut som et dokument til 
gjennomgang for foreldre.  

 
 
10/22 – trygg og sikker skolevei 
Foreldre engasjerer seg i områder på skoleveien som er farlige eller lite fremkommelige, og FAU 
mottar jevnlig henvendelser fra foreldre som melder fra om farlige situasjoner eller områder på 
skoleveien. 
 
Opplæringsloven sier at foreldre, sammen med skolen skal ha trafikkopplæring. Trygg trafikk har 
gode linker som henviser til lovverket, blant annet om skolevei. Foreldre har ansvar for hvordan 
elevene kommer seg til og fra skolen, samt opplæringen, mens kommunen/fylkeskommunen har 
ansvar for den tekniske biten.  
 
FAU utnevner Camilla Baustad som trafikkansvarlig, samt Liv er med i samarbeidet. Disse to tar 
ansvar for å kontakte kommunen for å høre om kommunen har gjennomført en risikovurdering for 
de ulike områdene på skoleveien, og hører om det er mulig å få en oversikt på dette og evt ha en 
befaring med kommunen.  
 
 
Hva kan foreldre gjøre? 

- Aksjon med opplæring av barna på utsatte steder 
- Trafikkvakt inne på skoleområdet. Trafikkansvarlig i FAU må være denne informasjonkanalen. 

FAU på arrangere dette.   
- Lage film om alle de farlige plassene?  

 
El-sparkesykkel og el-sykler? 

- Skolen ønsker å stramme inn regler med el-sparkesykler. Ingen har innvendinger mot dette.  
 
Til neste møte tenker Camilla og Liv over de ulike forslagene over som kan gjennomføres, samt 
Camilla tar kontakt med representant i kommunen.  
 
 
11/22 – aktuelt fra trinnet 
1.trinn: en forelder ønsker flere fotballer og basketballer til friminuttene.  
 
12/22 – aktuelt fra skolen  

• Lyttevenn har starta på 2.trinn – meget kjekt prosjekt.  

• Skolen holder seg til forskriftene til Udir ang julegudstjeneste, samt likeverdig alternativt 
tilbud.  

• Skolen har tilsatt kokk i 50% kantine som starter 01.01.23, men hun blir med på 
planleggingsfase i desember.  



• SFO-lederstilling er utlyst.  

• Kontaktlærer på 1.trinn har fått innvilga AMLfesta permisjon, skolen jobber med å finne ny, 
god kontaktlærer.  

• Det er kommet ny kontaktlærer på 4.trinn.  
 
13/22 – evt  
 


